
 
 
Protokoll fört vid den 45:e Byastämman. 
Tisdagen den 5 mars 2014 kl 18 på Sofielunds Folkets Hus. 
32 medlemmar deltog. 
 
§ 1 Stämman öppnades av Ålderman Katarina Farmstedt. 
 
§ 2 Till mötesordförande valdes Katarina Farmstedt. 
 
§ 3 Mötet ansåg att kallelsen skett i behörig ordning. 
 
§ 4 Karin Larsson valdes att jämte Ålderman justera protokollet samt vid behov rösträkna. 
 
§ 5 Dagordningen fastställdes.  
 
§ 6 Byrådets berättelse godkändes. 
 
§ 7 Anders Balkedal redogjorde för ekonomin och läste upp Punggranskarnas berättelse, som 
därefter godkändes.  
 
§ 8 Byastämman beviljade Byrådet ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2013. 
 
§ 9 Hans C Roupe valdes till Ålderman på ett år. 
 
§ 10 Pontus Tebäck och Katarina Farmstedt valdes till Byråd på två år. Olga Schlyter valdes 
till Byrådsersättare på två år. 
 
§ 11 Håkan Fäldt och Sven Grahn valdes till punggranskare på ett år. Jan Dahl valdes till 
Punggranskeersättare på ett år. 
 
§ 12 Jerker Silfverberg och Ditti Einarsdotter Foldschak valdes till Valberedare på ett år. 
 
 
§ 13 Ålderman läste upp förslag till verksamhetsplan för 2014. Den godkändes av 
Byastämman. 
 
§ 14 Medlemsavgiften fastställdes till oförändrat 100 kronor per hushåll och år. 
 
§ 15 Skrivelser och motioner: Frågan om återvinningsstation togs upp, då några medlemmar 
önskat en sådan i området. Diskussion fördes kring för- och nackdelar med en sådan station. 
Byastämman beslöt att vänta och se vad som händer med bland annat Bryggeritomten och 
tomten vid Heleneholmsstigen, då det inte är orimligt att det dyker upp återvinningsstation vid 
någon av platserna. 
Sophanteringen och det faktum att tvärgatorna inte får hämtat matavfall togs också upp. 
Byrådet fick i uppgift att bevaka frågan hos kommunen.  
 
§ 16 Övriga frågor:  



a) BID Sofielund: Hans C Roupe berättade om projektet Business Improvement District, som 
går ut på att kommunen tillsammans med fastighetsägarna vill göra Sofielund till en tryggare 
och trivsammare stadsdel. Sofielund avser här såväl Norra som Södra Sofielund. Ett lyckat 
BID-projekt är Bryant Park i New York, där klotter och drogförsäljning försvann och området 
blev tryggare och mysigare. Om Byalaget väljer att delta i projektet tillkommer en kostnad, 
som Hans Roupe i dagsläget uppskattar till 100 kronor per fastighet. Byrådet fortsätter att 
bevaka frågan och återkommer om mer information framöver. 
b) Boendeparkering. Jerker Silfverberg redogjorde för läget. Kommunen har infört 
boendeparkering i Norra Sofielund och har för avsikt att göra det även hos oss, oklart när 
dock. Det är framförallt Idunsgatan som har problem med parkerade bilar, varav vissa är 
stående flera dygn i sträck. Byrådet bevakar frågan. 
c) Ny bok. 
2000 tryckte Byalaget en bok om vårt område. Exemplaren är nu slut, och många av de 
nyinflyttade har inte tillgång till informationen. Planen är därför att göra en ny, uppdaterad 
bok. En arbetsgrupp bestående av Kristin Nord,  Josefine Majewski, Pontus Tebäck, Jerker 
Silfverberg och Anders Balkedal bildades. Gisela Löfström, som var med och sammanställde 
den förra boken, hjälper till med att starta studiecirkel. Ni som är intresserade eller har 
information om området och husen, hör av er till byradet@gamlasofielundsbyalag.se 
d) Renhållning 
Jerker Silfverberg kom med en uppmaning: Tänk på att det är fastighetsägarens ansvar att 
hålla rent och städat på trottoaren vid huset. Det är skräpigt i området just nu, och skräp har en 
tendens att dra till sig mer skräp. 
 
§ 17 Stämman avslutades av Katarina Farmstedt som tackade för visat intresse och bjöd på 
smörgåstårta. Åsa Westerberg och Alexander Einarsson avtackades som Byråd. 
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________________________  ______________________________ 
Katarina Farmstedt, ålderman  Karin Larsson, justeringsman 
 
 
 
 
  __________________________ 
  Kristin Nord, präntare 

 


